Oxford Sydney McGill Massachusetts Edinburgh UCL Toronto

Columbia Stanford Harvard Lucton

申请手册

ADMISSIONS BOOKLET

欢迎来到重庆莱克顿 Welcome

Admissions to Lucton School Chongqing open to students between Year 9 and Year 13. Education at Lucton is rooted in the holistic education concept, and helps students become excellent global citizens. Lucton meets the needs of its students through the implementation of the IGCSE and A-Level curriculum and the provision of abundant co-curricular activities and professional university and career guidance. Students can fully exercise their abilities in independent thinking, self-expression and teamwork through various learning tasks and co-curricular activities. At Lucton, the class size is small by design with the purpose of enhancing concentration and interaction.

Lucton School Chongqing blends 315 years of Lucton UK's excellence in holistic education and adheres to our ethos of "British tradition, Chinese heart and international minds". With the integrated essence of Eastern and Western education, Lucton School Chongqing aspires to bring the best out of every individual and support them to gain global competence.

重庆莱克顿的申请面向9年级至13年级的中外籍学生,以全人教育为理念,致力于培养学生成为优秀的世界公民。 重庆莱克顿使用IGCSE和A-Level体系,提供丰富多样的拓展活动,配备完善的升学指导,竭力满足所有学生的学术 需求。无论是完成课堂任务还是参与课外活动,学生都可以充分锤炼独立思考、自我表达和团队协作的能力。在莱克顿,小班化教学是精心设计的课堂体验,它既能提高每个学生的注意力,又能促进课堂之间高强度的互动。

重庆莱克顿传承英国莱克顿学校**315**年的全人教育精髓,遵循"延续英国传统、秉持中国初心、拓宽国际视野"的育人理念。融合中国传统文化,采用中西融合的教学方法和教学理念,致力于发掘每一位学生独特的天赋和潜能,帮助他们成为最好的自己。

突破新高度 Reaching New Heights

Altitude 558m 重庆铁山坪国家森林公园



British Tradition
Chinese Heart
International Minds







学术成绩 Academic Performance

2022 IGCSE Achievements

- A*-B score accounted for 82%.
- A*-A score accounted for 62%.
- Nearly half of the cohort achieved 4 A*s/As and above.

2022 AS Achievements

- A-B score accounted for 77%.
- A score accounted for 58%.
- 100% A score in Further Mathematics, Biology, Chemistry and Psychology.
- * A is the highest score in AS

2022 A-Level Achievements

- The passing rate is 100%.
- A*-B score accounted for 86%.
- 50% of the cohort achieved 3 As and above.

2022年IGCSE成绩

- A*-B成绩占比82%。
- A*-A成绩占比62%。
- 近半数学生获得4个A*或A及以上佳绩。

2022年AS成绩

- A-B成绩占比77%。
- A成绩占比58%。
- 进阶数学、生物、化学、心理学学科成绩全A。
- *AS阶段最高分为A

2022年A-Level成绩

- 考试通过率Ⅰ00%。
- A*-B成绩占比86%。
- 50%的学生获得超过3个A及以上的佳绩。
- * Statistics from Lucton School Shanghai 数据来源于上海莱克顿学校



QS世界大学排名

TOP 10

TOP 50

QS世界大学排名

G5

和英国

Imperial College

Imperial College London 帝国理工学院

London



University of Warwick 华威大学



University of Tokyo 东京大学



Durham University 杜伦大学



University College London 伦敦大学学院



University of Edinburgh 爱丁堡大学



University of Hong Kong 香港大学



Pratt Institute 普瑞特艺术学院



London School of Economics and Political Science 伦敦政治经济学院



King's College London 伦敦国王学院



This of Bristol 布里斯托大学



Parsons School of Design 帕森斯设计学院

教学体系 Curriculum

Lucton School Chongqing provides an international curriculum rooted from the UK, including IGCSE and A-Level in an immersive English environment, Co-Curricular Activities and the Super Curriculum. Lucton follows the education concept of holistic education, and helps our students become critically engaged, internationally minded citizens dedicated to fulfilling their potential and building independent personalities. Students are expected to be honourable, and to have enthusiasm about studying and exploring abilities into full potential.

At Lucton, students in Year 10 and Year 11 follow two-year IGCSE courses, while Year 12 and Year 13 follow two-year A-Level courses. Students in Year 9 join our Pre-IGCSE Programme, comprising intensive English coaching, as well as studying a broad range of other academic subjects, including Mathematics, Chinese, Physics, Chemistry, Biology, Computer Science, Business Studies, Economics, and Art and Design.

IGCSE Subjects

Compulsory: English Language or English as Second Language, Chinese First Language, Mathematics, Global Perspectives

Elective: English First Language, Additional Mathematics, Business Studies, Economics, Art and Design, Chemistry, Physics, Computer Science, Biology, Sociology

A-Level Subjects

English as Second Language, Chinese First Language, Mathematics, Further Mathematics, Business Studies, Economics, Chemistry, Physics, Computer Science, Art and Design, Biology, Psychology, Media Studies

Co-Curricular Activities

Fitness, Scientific Curiosities, Mathematics Competition, Handicrafts, Japanese, Table Tennis, Economics/Business Support

st Please kindly note that above are the sample of our diverse options on offer subject to termly change.

Sports

Equestrian, Golf, Tennis, Basketball, Badminton, Table Tennis, Fitness

Super-Curriculum

Academic Society (Physics Club, Economics Forum, etc.), trips to business and manufacturing sites, SAT/ACT pre-examination training sessions, Oxbridge interview coaching, teams for Math Olympiads team and Business Challenge, vocational workshops in Medicine, Law and Engineering

重庆莱克顿提供来自英国的全球化教学体系,在浸润式英语环境中教授IGCSE和A-Level学术课程体系、拓展课程和非凡课程。该教学体系旨在追求全人教育,使学生在学术上追求卓越的同时,有机会发掘自身的天赋爱好,并建立独立的人格和良好的精神品质,培养学生成为优秀的世界公民。多样化的科目选择、深度的学术内容及专业的知识技能,能够支持学生进行深入的学术研究,激发他们的求知欲。

IGCSE课程适用于IO年级和II年级学生,A-Level课程适用于I2年级和I3年级学生。9年级的学生将参加我们的Pre-IGCSE项目,包含高强度的英语学习以及广泛的科目选择,包括数学、中文、物理、化学、生物、计算机科学、商科、经济以及艺术设计。

IGCSE 科目

必修:英文语言或英文(第二语言)、中文(第一语言)、数学、全球视野

选修:英文(第一语言)、进阶数学、商科、经济、艺术设计、化学、物理、计算机科学、生物、社会学

A-Level 科目

英文(第二语言)、中文(第一语言)、数学、进阶数学、商科、经济、化学、物理、计算机科学、艺术设计、 生物、心理学、媒体研究

拓展课程

健身、科学探索、数学竞赛、手工、日语、乒乓球、经济/商科辅导

*每学期开展的拓展课程会跟随学生的选课情况而变化,以上仅为部分选项。

体育运动

精英马术、高尔夫、网球、篮球、羽毛球、乒乓球、健身

非凡课程

学术协会(如:物理俱乐部、经济论坛)、参观公司或工厂、SAT/ACT考前培训、牛津剑桥面试指导、数学奥林匹克竞赛队及商业挑战团队、医学法律工程职业讲习班

申请流程 Application Process



When applying for Lucton School Chongqing, candidates are requested to submit online application form and supporting documents, which shall include the latest 2 years' school reports, the student's ID card or passport and a digital photo. Relevant qualifications, awards or language certificates are optional to provide.

For application tests, Aptis for Teens is adopted for Year 9 and 10 applicants and Pearson English Level Test plus Placement Test for Year 11 applicants. Students who pass the test will enter the interview. Then we will determine if the he or she meets the entry requirements and the result will be released in two weeks via email.

An Entry Fee, which is set against the fee for the first academic year, of 30,000 RMB is payable on acceptance of a conditional or non-conditional offer. Due to the large number of qualified applications received, candidate may be offered a place on our wait list system. If there are any openings, the Admissions Office will contact him or her of any openings as soon as possible.

申请者需要提交在线申请表格并上传相关申请材料。申请材料包括:近两年成绩单、身份证、护照首页和电子白底证件照。如有相关资格证书、获奖证明和语言成绩可一齐附上。

关于重庆莱克顿的入读测试: 9和10年级的申请者将进行普思(Aptis)英语测评; 11年级的申请者将参加培生(Pearson)英语水平测试以及莱克顿选科测试。学生通过测试后,将进入面试环节。录取结果将在两周内揭晓,并以邮件的形式通知学生和家长。

如果申请者满足入读要求并接受录取,需先缴纳意向金**30,000**元人民币保留入读名额。该费用不可退还,将等额抵扣入读第一学年的学费。如果当年申请名额已满,申请者将自动被列入候补名单,如果名额空出,我们将优先录取候补名单中的学生。

入读测试 Entry Assessment



**BRITISH Aptis for Teens is an English test that has been designed specifically for teenagers under 17, testing their skills through familiar topics and scenarios. Aptis is an innovative global English assessment tool developed by the British Council, it quickly and accurately

detects English proficiency, conforms to the international assessment system, and adopts a dual-scoring report system. The test is divided into five modules, which are listening, speaking, reading, writing, grammar and vocabulary. All writing and speaking tasks are graded by multiple native English examiners.

Aptis普思考试青少版是专门为17岁以下的学生设计的在线英语考试,考试题材来自青少年所熟悉的日常生活场 景,更贴近青少年的认知能力和知识范围。Aptis普思考试是一项由英国文化教育协会权威打造的创新型国际英 语测评工具,快速精准检测英语水平,接轨国际测评体系,采用双评分报告系统。考试分为听、说、读、写、 语法和词汇五大模块,所有写作和口语任务均由多位母语为英语的考官评分。



The Pearson English Level Test, developed by Edexcel, is an online adaptive test of English $\operatorname{Pearson}$ language proficiency designed for students who are 14 or above.The questions on the test are integrated skills questions, covering Reading, Writing, Listening, Speaking, Gram-

mar and Vocabulary. A dual-scoring report system is adopted and the overall test result and skill ratings will be provided. Also, the provided skills profile, highlighting the student's strengths and weaknesses, is of great significance to subject selection so that prospective students can be placed in the best level to start their course.

培生英语水平测试是专门为14岁或以上的学生设计的英语语言能力在线适应性测试,由英国权威的考试机构培 生爱德思主导研发。该测试能够综合考察学生的阅读、写作、听力、口语、语法与词汇的能力,从双评分报告 系统提供综合测试结果并分析各项能力水平。同时,该测试报告的技能概述突出学生的优点和缺点,有助于高 年级学生选科,以便他们能够处于最佳水平开始课程。

Entry Assessment Fee: A fee of 580 RMB should be by paid by each applicant.

入读测试费用:每位参与入读测试的学生需缴纳考试费580元/次。

费用 Fees

IGCSE | A-Level

Item	坝 目	RIMB 人民巾
Tuition Fee	教育服务费	185,000
Boarding Fee	住宿服务费	25,000
Meal Fee	餐饮服务费	另行支付
Examination Fee Deposit	考试费预缴	4,200 Year 9-10 15,000 Year 11-13
Textbook Deposit	书本费预缴	4,650
Total Amount Payable	总计金额	218,850 Year 9-10 229,650 Year 11-13

Extra Charges: Music, uniform, individual ESL and extra activities are additional items of cost for parents, with the exact amount of each dependent upon the stage of the student. All other charges for which the parent is liable notified to the parents from time to time via invoice or other methods.

Sibling Rebates: Discounts to brothers and sisters are allowed as follows: 10% for tuition fee. Rebates apply to tuition fee for each academic year.

其他费用:音乐私教课、校服、额外的ESL英语辅导及外出活动费不包含在学费里。学校会出具账单或以其他形 式通知家长另行付费。具体费用依据学生实际情况收取。

学费优惠政策:新生、在读生或毕业生的直系兄弟姐妹每学年可享受减免学费10%的优惠。该优惠政策适用于 每一学年的学费。

奖学金 Scholarships

Lucton celebrates the unique talents of every individual and encourages students to develop their own strengths. In the hope of attracting more outstanding students from all over the world to experience Lucton's holistic education, we hereby establish a system of scholarships. The Lucton Scholarship Programme aims to promote education development and contribute to nurturing talents. Meanwhile, it is hoped that student's passion and potential for learning can be stimulated.

Luctonians are at the heart of the Lucton community. Lucton School Chongqing offers two types of Scholarships, which are **Scholarship on Entry** and **Scholarship upon Graduation**. The Scholarship on Entry of Lucton School Chongqing is named after the four Luctonians who have made distinguished contributions to Lucton's profound development.

莱克顿为每一位学生独一无二的天赋喝彩,鼓励他们在自身特长上发展,并希望能在世界范围内吸引优秀学子,让更多人体验到莱克顿全人教育。奖学金的设置旨在促进教育发展,为人才培养做出积极贡献。同时,希望能由此激发学生们的学习热情和潜能。

莱克顿的核心是莱克顿人。重庆莱克顿奖学金分为两大类**:入学奖学金**与**升学奖学金**。其中,入学奖学金是以四位为莱克顿源远流长的发展做出了杰出贡献的莱克顿人命名。

Scholarship on Entry 入学奖学金

The Pierrepont Scholarship

100% off tuition and boarding for 3 years, approx. **600,000** RMB

The Gill and Paul Thorne Scholarship

50% off tuition for 3 years, approx. **280,000** RMB

The Paddy Armstrong Scholarship

50,000 RMB off tuition fees per year for 3 years,

approx. **150,000** RMB

一等·皮尔蓬特创始人奖学金

三年学费+住宿费全免,总额约为60万元

二等·校长学术奖学金

三年学费减免50%,总额约为28万元

三等·校董荣誉奖学金

三年每年学费减免5万,总额约为15万元

Scholarship upon Graduation 升学奖学会

Oxbridge Scholarship

600,000 RMB if admitted to Oxford or Cambridge or US News Top 10 universities

G5 Scholarship

I 50,000 RMB if admitted to G5 or Other QS World Top 30 universities in the US

Excellence Scholarship

50,000 RMB if admitted to QS World Top 30 universities in other regions apart from the UK and the US

牛剑升学金

获牛津剑桥/US News Top 10高校录取 60万元

G5升学金

获英国G5录取/美国QS World Top 30高校录取 I5万元

卓越升学金

获QS World Top 30(英美以外地区)高校录取 5万元



开放日体验 Open Day

Before making the decision, it is highly recommended to fully explore Lucton with a campus visit or attending our Open Day. The Admissions Office is happy to provide professional support and make arrangements as far as possible according to the needs of prospective parents and students.

在择校时,我们建议学生与家长先通过与申请办公室预约单独访校或参加开放日的形式以全面了解重庆莱克顿。 申请办公室非常乐意提供专业的帮助,并根据不同家庭的需求尽可能地做好相应的安排。



联系信息 Contact

- 173 6529 1917 / 1334020 8885
- □ admissions@luctonchongqing.com
- www.luctonchongqing.com



重庆莱克顿公众号

